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INTERPELACJA 

w sprawie: zbierania zgód na lokalizację progów zwalniających przez rady osiedli. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

od wielu lat, Zarząd Dróg Miejskich przed wykonaniem progów zwalniających, oczekuje przedstawienia 

zgód mieszkańców. Najczęściej do zebrania takich zgód zostają zobowiązani radni osiedlowi. 

Zwracam się z prośbą o zaprzestanie oczekiwania zbierania zgód właścicieli nieruchomości przez radnych 

osiedlowych, ze względu na poniższe uwarunkowania: 

 Próg zwalniający jest zwykłym urządzeniem bezpieczeństwa ruchu, ujętym w rozporządzeniu 

ws. znaków i sygnałów drogowych – jest to jedyny rodzaj oznakowania, na który ZDM wymaga 

takich zgód. Nie są one przecież wymagane w stosunku do innych znaków, urządzeń 

bezpieczeństwa ruchu czy sygnalizatorów. 

 Radni osiedlowi nie mają możliwości weryfikacji, czy osoba która się podpisze jest właścicielem 

nieruchomości; zdarza się, że właściciele nieruchomości nie jest dostępny na miejscu (np. 

nieruchomość jest wynajmowana) i dostęp do właściciela jest utrudniony (rada osiedla nie ma 

dostępu do danych kontaktowych właściciela), 

 Rozporządzenie o ochronie danych przewiduje dla podmiotów publicznych obowiązek 

wyznaczenia inspektora dla administratorów i podmiotów przetwarzających – radni osiedlowi 

nie mają takich uprawnień. Proszę o wskazanie, kto jest w takim wypadku administratorem 

danych i kto je będzie gromadził. 

Jednocześnie proszę o informację, czy ZDM wymaga zgód i je otrzymał w przypadku wszystkich 

powstałych w ostatnich latach progów zwalniających w mieście (w ostatnich latach m. in: na 

ul. 3 Maja, Jarochowskiego, Ratajczaka/Powstańców Wlkp., Piłsudzkiego, Piotrowo). 
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